
尊敬的代理人，

摩洛哥皇家航空向您致以真诚的问候！

摩洛哥皇家航空正在筹备开通北京（大兴国际机场 PKX）往返卡萨布兰卡（穆罕穆德国际机场 CMN）的直航航班，机型为波音梦想客机 787-900，2020年 01月

17日首班抵达北京。目前已在航信系统对中国区代理人开放预订和出票功能。欢迎大家积极销售！

Dear Partner,

Greetings from Royal Air Maroc!

Royal Air Maroc is preparing to launch direct flights between Beijing (Daxing International Airport, PKX) and Casablanca (Muhammad International Airport, CMN), with
Boeing Dreamliner 787-900. The first flight arrives in Beijing on January 17, 2020, and at present, the function of booking and ticketing is open to China agents in Travel Sky
System. Welcome your active sales!

航班信息如下：

Flight Information is as below:

Flight

Route
Flight No.

Schedule

Date

Departure

Time (Local)

Arrival

Time (Local)
Flight Time

CMN – PKX AT230 1..4.6. 17:00 11:55+1 11H 55Min
PKX – CMN AT231 .2..5.7 13:55 19:55 13H 00Min

航班为两舱布局，商务舱 26位，经济舱 276位，基础代理费为 1%，航信系统中航班查询指令为 AV:H/PKXCMN17JAN/AT。

如有问题，请与摩洛哥皇家航空北京代表处联系 +86 10 6409 4980。



The flights AT230/231 consist of Business class 26 seats and Economy class 276 seats and 1% basic commission is promised. Agents could check the flight by instruction:
AV:H/PKXCMN17JAN/AT.

Any question, please contact Royal Air Maroc Beijing Office on +86 10 6409 4980.


